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Algemene Ledenvergadering 2024  

Koninklijke Nederlandse Kaatsbond 

Bloemketerp Franeker 

 

27 maart 2024 

 
Aanwezig bondsbestuur 

C. Veltman, voorzitter; L. Dotinga, secretaris, jeugd en opleiding; A. Palma-Koopmans, penningmeester; 

J. Siegersma, vicevoorzitter, internationaal en wallball; J. van Erve, commercie en sponsoring;  

B. Stiemsma, verenigingen en federaties; D. Kuperus, wedstrijdzaken 

Aanwezig bondsbureau  

D.J. van der Woud, directeur; H. Leegstra, communicatie en publiciteit; W. Miedema, wedstrijdzaken; 

A. Hylkema, opleidingen en verenigingen; R. Miedema, KNKB media; E.Kriele, procesvernieuwing 

Aanwezige verenigingen/federaties (54) 

KV ús Keatsen-Akkrum, KC Amsterdam-Amsterdam, KV Klaas Thomas-Eanjum, KV Willem Westra- 

Arum, KV Cannegieter-Balk, KV OKK-Bitgum, KV ús Nocht-Blija, KV Boazum-Boazum, KV Sparta- 

Burgwerd, KV Oostergo-Dokkum, VVV Sjirk de Wal-Dronryp, KF Easterein-Easterein, KV Onder Ons-

Easterlittens, KF de Trochsetters-Ie, KV Exmorra-Exmorra, KF Yn ‘e Lijte-Folsgare, KV Jan Bogstra-

Franeker,  

KF de Lege Geaën-Goënga, KV it Wetterlân-Grou, KV Spui yn ‘e want-Hartwerd,  

KV de Pompeblêden-Heerenveen, De Eendracht-Hitzum, V.v.V. Concordia-Holwert,  

KV Onderling genoegen-Huizum, KV Hâld moed-Jorwert, KC Joure-Joure, KF Op ‘e Grins-Jubbega,  

LKC Sonnenborgh-Leeuwarden, KV Makkum-Makkum, KF Jacob Klaver-Mantgum, KV Foarút-Marsum, 

V.V.V. Menaem-Menaam, KV Minnertsga-Minnertsga, KV Warber bliuwe-Moarre/Ljussens,  

KV de Trije doarpen-Niawier/Mitselwier/Easternijtsjerk, KV de Kolk-Oudebildtzijl, KV Thomas Prins-

Peazens/Moddergat,  

KV Jan Reitsma-Pingum, KV Reahûs/Turns-Reahûs/Tirns, KF Jan Reitsma-Reduzum,  

V.V.V. Klaas Mug-Ried, KV de Twa doarpen/DIOS-Sexbierum/Pietersbierum, KV Sneek-Sneek,  

KF Set troch-Spannum,KV St-Anne KF Drie spul is út -St.Annaparochie, KV het Noorden-

St.Jacobiparochie, KV de Oorsprong-Sint Nicolaasga, S.F. Tsjom-Tzum, KF de Twa doarpen-

Wiuwert/Britswert, KV Winsum-Winsum,  

KV Pim Mulier-Witmarsum, KF Wommels-Wommels, KV de Pripper-Workum, Federatie Sneek e.o., 

Federatie Dongeradeel, Federatie Menaldumadeel, Federatie Wûnseradiel-Bolsward-Workum 

 

Met kennisgeving afwezig 

KF de Boppeslach-Hommerts, KV Bolsward-Bolsward, KV Foswert-Ferwert 

Tsjerk Prins (erelid), Paulus Groenendijk (erelid), Johannes Westra (erelid), Desiree Seerden (kaderlid) 

 
 
1) Opening 
 Voorzitter Coos Veltman heet alle verenigingen, federaties, kaderleden, ereleden, medewerkers van 

het bondsbureau en de pers van harte welkom. Hij is verheugd over de grote opkomst.  

 

  

 Het afgelopen jaar hebben er relatief veel wijzigingen plaats gevonden binnen het bondsbureau.  

Marco Hoekstra is als directeur vertrokken, Richard Miedema is tijdelijk voor de ICT taken ingehuurd 

en met het vertrek per 1 januari 2024 van Rianne Bosma-Thange is de vacature commercieel 

accountmanager ontstaan.  
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 Op 1 februari 2024 is Dirk Jan van der Woud als directeur KNKB gestart. Hij stelt zichzelf voor aan de 

vergadering, schetst een beeld van de eerste weken inwerken en deelt zijn visie: het kaatsen als Wij 

en Ons te willen zien en de sport te borgen voor de toekomst. 

 

 Anne Jochum de Vries, directeur sport Fryslân is als gastspreker uitgenodigd. Hij geeft een presentatie 

over Sport Fryslân en hoe de samenwerking met de KNKB en verenigingen gevonden kan worden.  

 

 Voorzitter Veltman wenst de groep kaatsers die volgende week naar het EK in Portugal gaan veel 

succes toe.  

 

 In de regiobijeenkomsten is het veilig sportklimaat aan de orde gekomen. Het is belangrijk dat iedereen 

met plezier op een veilige en verantwoorde wijze kan sporten. De bond staat voor de waarden 

integriteit, eerlijk, open, veilig, betrouwbaar en inclusiviteit en vraagt dit ook van de verenigingen. In het 

kaatsen liggen emoties dicht bij elkaar; we vinden overal wat van en ventileren dit ook. Echter het uiten 

van een mening brengt verantwoordelijkheid met zich mee. Iedereen die binnen onze sport actief is 

moet zich vertrouwd voelen. Daar waar dit gevoel in het gedrang komt staat het bestuur voor zijn 

medewerkers, kader en vrijwilligers. 

 Wanneer er in de vereniging of op het kaatsveld iets niet goed gaat wat niet door betrokkenen opgelost 

kan worden, dan kan men zich wenden tot vertrouwenspersoon KNKB Frans Nijman of tot het 

bondsbureau.  

 

 Met het benoemen van hen die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen, vraagt voorzitter Veltman  

een minuut stilte ter herdenken.  

 
2) Vaststellen agenda 
 Op de agenda onder punt 3 Mededelingen en Ingekomen stukken genoemde onderwerpen 

Studenteregeling en Reclame-uitingen worden besproken bij punt 11. Kaatsreglement 

 

 Op de agenda onder punt 10. Benoemen leden bondsbestuur vermelde benoemingsperiode is niet 

correct. Voor alle functies geldt een benoemingsperiode voor 3 jaar.  

 

3) Mededeling en ingekomen stukken 
 Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

 Mededelingen 

• Statuten KNKB 

De statutenwijzigingen die de KNKB heeft doorgevoerd, liggen op het vlak van belangen-

verstrengelingen en dubbelfuncties voor bondsbestuurders. Een bondsbestuurder moet zijn 

taak uitvoeren in belang van de kaatssport en geen nevenfuncties of commerciële belangen 

hebben. Hetzelfde geldt voor dubbelfuncties binnen de KNKB. Deze aanpassingen horen 

binnen de code goed sportbestuur van NOC*NSF. Deze code omarmt de KNKB. De 

zittingstermijn van 3 jaar blijft gecontinueerd.  

 

• Geïntegreerde wedstrijdagenda 

Vanaf seizoen 2023 wordt gewerkt met 1 format en 1 wedstrijdagenda, een geïntegreerde 

inschrijving voor alle categorieën. De wedstrijdagenda voor zowel KNKB als federaties is in 

een format gepresenteerd, is de leidraad voor toewijzing van wedstrijden en is leidend voor 

de verenigingen is. Het doel is om meer overzicht te krijgen en aanpassing van taken en 

verantwoordelijkheden. In 2023 zijn hierin mooie stappen gezet. 

De afgelopen twee seizoenen is er veel verantwoording bij de federaties gekomen. Er is dit 

jaar geoefend met het intekenen op alle wedstrijden, waarbij door de federaties bepaald 

wordt welke wedstrijd waar plaats vindt. Dit proces wordt verfijnd. 
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• Innovatietraject 

Jan van Erve informeert de vergadering over de stand van zaken.  

Jan Bles is in 2023 het Innovatietraject KNKB gestart. Het eerste experiment heeft het niet 

gehaald en de projectgroep heeft er veel lering uit getrokken. Jan Bles had graag grotere 

stappen willen zetten maar is gaan realiseren dat het verandertraject in kleinere stappen 

moet, dat soms zelfs alleen maar een professionaliseringsslag nodig is. Hij heeft daarop 

besloten niet door te gaan als procesbegeleider verandertraject. 

 

De projectgroep is wel doorgegaan, op de domeinen: 

- Opleidingen en trainingen. Er is behoefte aan trainers en een overzicht aan wat er qua 

aanbod is en waar. Er wordt een regiocoach aangesteld die als verbinder voor kaats-

verengingen gaat functioneren.  2 april vindt in Grou de kick-off plaats.  

- Materiaal. Op dit moment is er 1 kaatshandschoenmaker. Het doel is om deze kwetsbaar-

heid weg te nemen richting toekomst. Daarnaast wordt geïnnoveerd met de handschoen 

om deze zo neutraal mogelijk neer te zetten zodat er niet mee gesjoemeld kan worden.  

- Wedstrijdagenda. Met name op federatieniveau is men bezig geweest om te kijken hoe we 

de deelname aan wedstrijden kunnen verhogen door minder wedstrijden op één dag te 

organiseren. Dit heeft geresulteerd tot het aanbieden van maximaal 2 wedstrijden per dag, 

waar dit eerder 4 wedstrijden konden zijn.  

De wijziging wordt geëvalueerd met de kaatsverenigingen.  

- Bestuur en organisatie. Hierin innoveren is een langlopend proces en het bondsbestuur  

gaat eerst aan de slag het verder professionaliseren van de organisatie.   

- Communicatie. Dit proces loopt.  

 

• Uitreiking jeugdfonds 

De eerste cheques van het jeugdfonds zijn uitgereikt. Er zijn 12 ingediende subsidie-aanvragen 

jeugdactiviteiten gehonoreerd waarmee een totaalbedrag gemoeid is van ca. € 8.000,= . 

Tijdens de vergadering worden de cheques overhandigd aan de kaatsverenigingen van Sneek, 

Morra-Ljussens, Reahûs-Turns, Bitgum, Dokkum, Wommels, Dronrijp, Balk, Leeuwarden, 

Minnertsga, Reduzum. KV Foswert uit Ferwert was niet aanwezig.  

Geprobeerd wordt om het jeugdfonds een regulier fonds te laten worden. Er is gestart met    

€ 25.000,= en een aantal sponsoren heeft zich aan dit jeugdfonds verbonden. Gekeken wordt 

of dit aantal uitgebreid kan worden.  

 
4) Benoeming leden Statutaire commissies 

Alle onderstaande functionarissen worden door de vergadering herkozen:    

- Benoeming lid AV commissie Begroting - Lisette Wagenaar 

- Benoeming lid AV commissie Jaarrekening - Pieter Zondervan 

- Benoeming lid reglementen commissie - Corné Tuininga  

- Benoeming lid beroepencommissie - Marten van der Meulen 

- Benoeming lid Strafcommissie - Sieds Krap 
 

5) Vaststellen verslag Algemene Leden Vergadering d.d. 5 april 2023 
Het verslag wordt met onderstaande opmerking goedgekeurd en vastgesteld. 

  

Pagina 4, punt 13 voorstellen aan de vergadering 

Sluitingstijd opgave wedstrijden 

In het verslag staat opgenomen “Enige discussie over tijdstippen en belang van kaatsers en 

verenigingen. Uiteindelijke conclusie…” 

 

Deze zin doet niet recht aan het door KV Cannegieter uit Balk ingediende amendement omtrent 

sluitingstijd opgaven wedstrijden. Dit amendement is tijdens de ALV 2023 aangenomen. 
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6) Jaarverslag 2023 

Voorzitter Veltman benoemt de belangrijkste punten:  

- Stijging van het ledenaantal van 9334 naar 9523 een toename van 189 leden. 

- Stijging van jeugdleden: van kabouter 367% en welpen 63%.  

- Proces verloop ledenadministratie systeem. Dit vraagt veel van verenigingen. De implementatie 

is zowel voor hen als voor het bondsbureau een behoorlijke klus geweest.  

- Stijging van bezoekers digitale kanalen in bezoekers. Veel bezoek gaat via de mobiel. Er zijn 

mooi kijk- en luistercijfers gehaald.  
- De website van knkb.nl en de sociale mediakanalen zijn belangrijk voor de communicatie. 

Het aantal pagina’s wat bekeken is is 4,8 miljoen. Dit is een verdubbeling ten opzichte van 

2022. 

-  De pagina van de wedstrijdagenda werd het vaakst opgezocht (1.7 miljoen keer). De live 

blogpagina’s van WK, NK’s, PC, Freule en Frouljus PC, Dutch Open was content waar 

bezoekers de informatie van de grote kaatsevenementen kon vinden. 70 procent van de 

bezoekers doet dit via de mobiele telefoon. Een kwart komt via de vertrouwde 

desktopcomputer.  

 

 

Op onze sociale media kanalen zien we nog steeds een stijging van volgers. Op Instagram 

3058 (+463), Facebook 5800 (+300), X (voormalig Twitter) 3170 (+102), YouTube 597 (+37) 

en LinkedIn 645 (+151). 

- De live uitzendingen van KNKB TV werd gewaardeerd. Met bijna zesduizend kijkers naar de 

live uitzending van de partij waar Taeke Triemstra klassementsleider werd een groot succes. 

Het interview met Hans Wassenaar na afloop van de heren hoofdklasse wedstrijd in Arum 

werd door bijna 23 duizend mensen bekeken 

- Het WK succes in Alzira, Wereldkampioen Wallball: 2x goud en 3x brons 
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7) Jaarrekening 2023 
Naast de op pagina 17, 18 en 19 van het ALV 2023 boekje vermelde schriftelijke toelichting, geeft 

penningmeester Anita Palma-Koopmans een aanvullende mondelinge toelichting.  

 

Pagina 14 - Baten 

Contributies 
- € 18.000 = € 1,00 per wedstrijd ingelegd door de kaats(t)ers; 

- Er zijn iets minder seniorenleden;  

- Er is 10% inflatiecorrectie toegepast;  

- Een aantal spelende leden is ondersteunend lid geworden. Daarnaast stond een aantal leden  

dubbel vermeld in de boeken.  

 
Wedstrijdbaten Onder wedstrijdbaten wordt geschaard licentiekaarten, doorbelasting 

  scheidsrechters, inleg evenementen als bijv. Dutch Open.  

  De verrekening met de kaatsers heeft op een ander manier plaats  

  gevonden. De VVK is in 2023 opgeheven.  

Verkoop bondsartikelen Dit betreft met name kaatsballen. 

 

Naar aanleiding van de vraag van KV Sneek geeft mevrouw Palma-Koopmans aan dat de 

trainerscursussen vallen onder opleidingen. De rekening wordt aan het eind van de cursus 

verstuurd.  

 

Aanvullend hierop wordt de vergadering geïnformeerd over de herziening van de administratieve 

processen. De eerste contributiefactuur wordt voortaan voor het seizoen gestuurd, in april  

Voor nieuwe leden wordt een aanvullende contributiefactuur aan het eind van het jaar toegestuurd.  

 

Pagina 14 - Lasten 
Personeelskosten Naast de vaste personeelskosten wordt Richard Miedema per 1-11-2023  

een dag per week ingehuurd voor automatiseringstaken en wordt 

  Emma Kriele ingehuurd ten behoeve van vernieuwing van processen. 

Organisatiekosten Dit betreffende de algemene kosten op het bondsbureau.  

  Een totaalbedrag ad € 166.445 waarvan € 100.000 ten laste komt van de   

    automatisering. Onder andere licentiekosten en het realiseren van een  

  automatische IDEAL koppeling op de website.  

Kosten communicatie “de Keats” (2x fysiek, 1x digitaal), algemene zaken als heren PC 

promotie en  Freule kaarten, netwerk bijeenkomst sponsoren, veldboarding. 

representatie  

Opleidingskosten  Deze kosten zijn in 2023 lager ten opzichte van 2022. In 2022 was een   

  deel loon opgenomen onder deze post. Het loon is nu opgenomen onder   

  personeelskosten. 

Trainings- en wedstrijd- Prijzen, masseurs, extra wedstrijden, uitreiking wimpel. 
kosten 

Kosten sportstimulering  Schoolkaatsprojecten 

 

 

De resultatenrekening geeft een verlies ad € 21.090,= dat goed te verklaren is en waar van tevoren 

op geanticipeerd is.  

 

Lolke Bierma – KV Amsterdam 

De vaste kostenposten personeelskosten, huisvestingskosten en organisatiekosten (in totaal  

€ 491.506) staan niet verhouding tot de baten contributie (€ 167.000,=). De KNKB is enorm 

afhankelijk van de subsidies om de begroting dekkend te krijgen. Als deze subsidies wegvallen 

is er geen bestaansrecht meer. KV Amsterdam ziet graag een verdieping waaraan de 

subsidies ten goede komen.  
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Verslag AV commissie Jaarrekening 
Bij monde van Pieter Zondervan spreekt de commissie haar complimenten uit hoe alles voor elkaar 

is. De commissie had veel vragen die goed en adequaat zijn beantwoord. Het geboekte verlies is 

goed verantwoord.  De AV commissie Jaarrekening heeft dezelfde gedachte over verhouding 

kostenposten en baten uitgesproken als KV Amsterdam tijdens deze vergadering.   

De commissie adviseert de vergadering om decharge te verlenen. 

De vergadering verleent het bestuur decharge voor het gevoerde financiële beleid 2023.  

 
8) Vaststellen jaarplan 2024 

Voorzitter Veltman geeft een toelichting op enkele highlights uit het jaarplan 2024. 

Het ledensysteem, administratie en de bondsapp hebben een digitale ontwikkeling doorgemaakt  

die 2024 verder doorontwikkeld worden.  

De Keatspleinen (basisschoolpleinen met kaatsveldjes, op het plein komt een tegel met het logo  

van de KNKB) en de ontwikkelingen met de jongste jeugd zijn prachtig. Het aantal jeugdleden is 

goed gestegen. Dit vraagt om vernieuwende aanpak en daarom wil de KNKB met medewerking van 

de provincie en in samenwerking met de buurtsportcoaches van Sport Fryslân in het schooljaar 

2023-2024 minimaal 20 keatspleinen realiseren. Op deze manier wordt op een laagdrempelige 

manier gewerkt aan kennismaking met de sport, creëren we voor een dorp beweegmogelijkheden 

en sociale interactie. De animo onder de scholen is groot. 

In het kader van ambitie 1 Vergroten van de kaatssport wordt dit jaar verder geïnvesteerd in 

communicatie en de website.  
 

Het jaarplan 2024 wordt door de vergadering vastgesteld. 

 
9) Vaststellen begroting 2024 

Naast de op pagina 31 t/m 34 van het ALV 2023 boekje vermelde schriftelijke toelichting, geeft 

penningmeester Anita Palma-Koopmans een aanvullende mondelinge toelichting.  

Met de AV commissie Begroting heeft een aantal overleggen plaatsgevonden waarin gevraagd,  

getoetst en meegedacht is over de begroting 2024. Een door alle betrokkenen mooi ervaren 

werkwijze. 

 

Pagina 32 – Baten 

Contributie De contributie wordt geïndexeerd met een CPI indexering van 4,1%. 

  Binnenkort ontvangen de verenigingen hierover digitale correspondentie.  

Overige subsidies Dit bedrag is lager begroot omdat voor een aantal projecten dit jaar de  

  gesprekken met subsidieverstrekkers nog in proces zijn.  

Indexering sponsoring Voor het eerst sinds de invoering/toepassing van sponsoren wordt een  

  indexatie toegepast, te weten 6,5%. Over het algemeen is dit positief  

  ontvangen door de sponsoren.  

Fondsen Er wordt een externe kracht ingezet voor het aanwenden van fondsen.  

  Dit op basis van “no cure, no pay”; bij toezegging van resultaat  

  ontvangt de functionaris een fee.  

 
Pagina 33 – Lasten 

Organisatiekosten Deze kosten zijn lager begroot omreden dat een deel van de  

  automatiseringskosten hieraan is onttrokken ten behoeve van het  

  investeringsvraagstuk.  

Trainings- en wedstrijd- Deze zijn hoger begroot ten opzichte van 2022. Dit heeft te maken met 

kosten het tijdig in rekening brengen van de kosten. 
 

Kosten internationaal In 2024 wordt een extra toernooi georganiseerd. 

kaatsen/wallball 
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Investeringsvraagstuk 
 
Het bestuur vraagt van de vergadering een mandaat om maximaal € 135.000,= te mogen 

onttrekken van de continuïteitsreserve en dit te investeren in de toekomstige automatisering, de 

techniek en nieuwe inrichting van de website. De intentie is om deze onttrekking binnen 5 jaar 

weer aan te vullen, onder andere door contributie, sponsoring, subsidies en de fondsen. De 

sponsoring wordt op een bedrag ad € 320.000,= vastgezet in de begroting. Wanneer de 

gewenste groei hierin gerealiseerd wordt, wordt deze overgedragen naar de continuïteitsreserve.  

Met de AV commissie Begroting is afgesproken dat wanneer de vergadering akkoord gaat met 

het investeringsvraagstuk, het bestuur weer in overleg treedt met de AV commissie Begroting.  

 

Jan van Erve geeft een verdere mondelinge toelichting. 

De huidige website is in 2007 ontwikkeld met een ondersteunend systeem dat in 2025 ophoudt te 

bestaan.  Een systeem waarvan de KNKB de enige afnemer is. 

 Met de aankoop van een nieuw ondersteunend systeem kan tegelijkertijd de inrichting van de 

website aangepakt worden. Hierbij is het streven om via de website meer met achterban te 

communiceren, waarbij de websites van de KNSB en schaatsen.nl als voorbeeld dienen.  

 

Het idee is om een 2 perken beleid te voeren:  

 

Perk 1 – functioneel communiceren met de verenigingen.  

Perk 2 - communiceren met de achterban, de leden. Van kabouters, tot jeugd, 50+ etc.  

 

Sjoerd Hofstee – KF Jan Reitsma, Reduzum 

KF Jan Reitsma is voor de investering in automatisering en inrichting van de website. Echter 

is een aantal kostenposten in de begroting 2024 lager begroot, terwijl de nieuwe website er 

nog niet is.  

 

De heer Van Erve informeert dat de vaste kosten als licentiekosten en cloudkosten zijn 

opgenomen in de begroting. Het afgelopen jaar is € 40.000,= geïnvesteerd in onderhoud van 

de website. Met de wetenschap dat het ondersteunende systeem per 1 januari 2025 niet 

meer werkt, is verdere investering op het huidige systeem onlogisch. De huidige website 

blijft draaien, verdere aanpassing/onderhoud is niet nodig.  

 

Sjoerd Hofstee – KF Jan Reitsma, Reduzum 

Aangegeven is dat het bedrag ad € 320.000,= aan sponsoring vast staat. Dit zijn bestaande 

contracten. Er is meer dan dat bedrag nodig om tot het break-even punt te komen.  

 

De KNKB gaat ervan uit dat de fondsenwerving daadwerkelijk gerealiseerd worden. 

 

Lolke Bierma – KV Amsterdam 

De investering betreft een goed doel. Echter bij investering dient ook afgeschreven te worden.  

KV Amsterdam ziet graag dat vanaf nu ook afschrijvingen in de exploitatie en begroting 

meegenomen worden.   

 

Mevrouw Palma-Koopmans is het hier volledig mee eens en de afschrijving wordt in de 

exploitatie 2025 meegenomen.  

 

De leden van de commissie AV Begroting zijn vanavond niet aanwezig. De commissie heeft wel 

een positief advies in het ALV boekje op laten nemen. Volledigheidshalve leest mevrouw  

Palma-Koopmans het volledige schriftelijke advies van de commissie AV Begroting voor. 

 
Harald Wiersma – KF de Trije doarpen, Nijewier/Mitselwier/Easternijtsjerk 

Kan de vernieuwde website ook interessant worden voor nieuw aan te wenden sponsoren?  

 

De heer Van Erve beaamt deze gedachte.  
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Pieter Hofstee – Kaatsfederatie Sneek 

De post sportstimulering is verlaagd in de begroting. Er gaan geluiden dat het schoolkaatsen 

niet doorgaat. Is dit het geval? 

 

Zowel het bondbestuur als medewerkers bondsbureau geven aan dat het schoolkaatsen wel 

doorgaat.  
 

De begroting 2024 wordt door de vergadering goedgekeurd en vastgesteld. De vergadering geeft  

het bestuur mandaat voor het gevraagde investeringsvraagstuk.  

 
Gastspreker Sport Fryslân, Anne Jochum de Vries 
Anne Jochum de Vries, directeur Sport Fryslân geeft een presentatie over Sport Fryslân.  

Sport Fryslân zet zich in voor de sportverenigingen in Fryslân, met als missie en visie: iedereen kan 

volwaardig mee doen. Via buurtsportcoaches in de gemeenten wordt sport op basisscholen 

verzorgd. Maar ook de clubondersteuning is een belangrijke tak. Daar waar verenigingen met 

bestuurlijke functies en bijbehorende taken in de knel komen kan Sport Fryslân zaken overnemen. 

Denk aan de financiële administratie. 

“Yn beweging” is een app en platform voor alle Friese gemeenten, provinciaal verbonden waarop te 

zien is waar in de buurt welke sport- en beweegactiviteiten georganiseerd worden.  

In totaliteit hebben gemeenten € 400.000,= bijgedragen om kinderen laagdrempelig en/of gratis te 

kunnen laten sporten. Kinderen kunnen via “yn Beweging”  credits ophalen en vervolgens gratis 

meedoen aan een festival of clinic.  

Wordt het geld niet gebruikt, dan vloeit dit terug naar de gemeenten. Voor de kaatsverenigingen zijn 

er mogelijkheden om als aanbieder aan te sluiten bij “Yn Beweging”. 

 

10) Benoeming leden bondsbestuur 
Aftredend en niet herkiesbaar Johannes Siegersma 

Voorzitter Veltman bedankt de heer Siegersma voor zijn 9 jaar inzet in het bondsbestuur met in 

portefeuille wallball en internationaal kaatsen. Daarnaast was de heer Siegersma vicevoorzitter.  

Met een enorme inzet en no-nonsens mentaliteit is het de heer Siegersma gelukt om de diverse 

landen en bonden binnen het internationaal kaatsen bij elkaar te krijgen, wat ook tot een groot en 

waardevol netwerk heeft gerealiseerd. 

 

De heer Siegersma wordt benoemd tot erelid van de KNKB. 

 

De heer Siegersma dankt de medebestuurders en de diverse werkgroepen voor de prettige  

samenwerking. Hoogtepunten in zijn carrière als bestuurder waren het WK in Columbia, het WK 

in Nederland rondom de PC week, de 2021 jeugdkampioenschappen na Corona en het 

afgelopen WK in Alzira.  

KNKB, Nederlân en Fryslân doen internationaal goed mee. “We ha ús saken goed foar inoar.”  

De heer Siegersma ziet in kandidaat opvolger Hille Saakstra een goede opvolger die het Wallball 

in Fryslân verder zal uitdragen. Hij wenst hem veel succes 

 

Voorzitter Veltman introduceert kandidaat opvolger Hille Saakstra, die zichzelf voorstelt.  

Na 6 jaar bondscoach muurkaatsen is bondsbestuurder een stap die hij graag maakt.  

Zijn missie is om het muurkaatsen verder uit te dragen en de verenigingen te ondersteunen hoe 

de kaatsmuren 24 uren per dag in gebruik te laten zijn.  

 

De vergadering stemt in met de benoeming van Hille Saakstra.  

 

De vergadering herkiest:  

Jan van Erve (herkiesbaar voor 3 jaar) 

Dirk Kuperus (herkiesbaar voor 3 jaar) 
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11) Kaatsreglement 2024 
De op de pagina’s 36 t/m 39 van het ALV boekje 2023 geel gearceerde teksten betreffen 

voorgenomen wijzigingen in het kaatsreglement. 

 

Reclame-uitingen 

Reclame uitingen en gekleurde aanpassingen zijn te lezen in het reglement  

(hoofdstuk 3, artikel 3.2,  hoofdstuk 4. artikel 1, artikel 3.2)  

 

Studentenregeling 

Huidige situatie: een student mag blijven uitkomen voor eigen oorspronkelijke woonplaats, 

eenmaal overgeschreven naar studentenstad, dan blijft dit gedurende de gehele studie geldig.  

Voorgestelde wijziging: een student kan ieder studiejaar een keuze maken. De student stemt dit 

af met beide verenigingen en dient voor 15 april de wijziging in. 

 
Het voorgestelde kaatsreglement 2024 wordt door de vergadering vastgesteld.  

 
12) Voorstellen aan de vergadering 

Eerste fout telt 

Naast de op pagina 41 van het ALV 2023 boekje vermelde schriftelijke toelichting, geeft mevrouw 

Luutske Dotinga een aanvullende mondelinge toelichting.  

In 2021/ 2022 en 2023 zijn pilots gedraaid naar aanleiding van het voorstel van KV St. Anne.  

Enkele ouders hebben moeite met de regel maar een echte onderbouwing ontbreekt. Op een na 

hanteren alle federaties te regel. Een en ander is strak met de Technische Commissie gemonitord. 

Conclusies; Kabouters en welpen ervaren een duidelijk voordeel en geen problemen, pupillen zijn 

te oud.   

 

Het bondsbestuur stelt voor om de regel “eerste fout telt” structureel in te voeren bij de categorie 

kabouters & welpen.  

 

Met meerderheid van stemmen (door handopsteking) stemt de vergadering in met het voorstel.  

 
13) Rondvraag 

Martha Lia Kamma-Kamminga – VVV Concordia, Holwert 

Een verzoek aan de innovatiegroep om na te denken over een oplossing voor de hoge kosten  

van aanschaf ballen. Met name bij KNKB wedstrijden worden de kaatsballen ver boven de 

bovenlijn geslagen en raken deze zoek. Voor sommige partijen kost dit € 100,= aan nieuwe 

ballen.   

 
Het bestuur zegt toe hierover na te zullen denken. Het probleem is niet eenvoudig op te lossen. 

 
Jan de Wolff – KV de Oorsprong, Sint Nicolaasga 

In de nieuwe gebiedsindeling staat Delfstrahuizen (postcode 8505) zowel bij Sint Nicolaasga als 

bij Heerenveen vermeld. In het kader van het afdelingskaatsen is aanpassing hiervan wenselijk.  

 

De heer Willem Miedema (wedstrijdzaken) zegt toe hiernaar te kijken.  

 
Leendert van Wieren - KV Foarút, Marsum 

Wat is het criterium om een bondspartpartij aan te vragen en toegewezen te krijgen? 

In het jubileumjaar heeft KV Foarút dit aangevraagd maar is deze niet gehonoreerd.  

 

In vereniging kan zelf een bondswedstrijd of NK aanvragen. Geprobeerd wordt om een aanvraag 

te honoreren.  

Er wordt uitgezocht waarom het verzoek van KV Foarút niet gehonoreerd is.  
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Sjoerd Hofstee – KF Jan Reitsma, Reduzum  

Twee jaar geleden heeft KF Jan Reitsma samen met KV Onder Ons-Easterlittens een voorstel  

ingediend om de heren wedstrijdagenda te herijken. Het is een gegeven dat de heren wedstrijd-

agenda muurvast zit. Tijdens dit overleg het bondsbestuur toegezegd hiernaar te zullen kijken en 

ermee aan de slag te gaan. Dat lijkt tot op heden niet het geval te zijn geweest.  

 

Het zou beter voor de kaatsport in de breedte zijn dat de wedstrijden vaker zouden rouleren.  

KF Jan Reitsma vraagt bij deze aan bondsbestuur nogmaals om de agenda te herijken en 

volgende jaar tijdens de ALV met een concreet voorstel te komen, hoe hier anders mee om te 

gaan in de toekomst. Wellicht kan een en ander in het innovatietraject meegenomen worden.  

 

De heer Kuperus geeft aan dat er geen urgentie is gevoeld om concreet met het verzoek aan de 

slag te gaan. Wel is het verzoek meegenomen in het innovatietraject maar heeft het ook hierin 

geen urgentie gekregen.  

De heer Kuperus zegt toe dat er in 2024 een voorstel komt hoe de wedstrijdagenda anders te 

kunnen gaan verdelen.  

 

 

 
14) Sluiting 

Om goed 22.00 uur sluit voorzitter Coos Veltman de Algemene Ledenvergadering 2024 met 

dankzegging aan ieders aanwezigheid en inbreng. Hij wenst de verenigingen veel succes met het 

organiseren van alle wedstrijden en hoopt dat het een prachtig jaar mag worden.   


